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P r o t o k ó ł    Nr   XLIV/2021 

z Sesji Rady Miasta Ciechanów, odbytej 

dnia 28 października 2021 roku 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 900, zakończono o godz. 0945 

 

Obrady prowadził Pan Krzysztof Leszczyński – Przewodniczący Rady Miasta 

Ciechanów, który otworzył obrady XLIV Sesji VIII kadencji Rady Miasta Ciechanów. 

Powitał: Pana Krzysztofa Kosińskiego – Prezydenta Miasta, Panią Iwonę Kowalczuk- 

Zastępcę Prezydenta Miasta, Panią Adriannę Saganek - Sekretarza Miasta, Panią 

Ewę Szelugę – Skarbnika,  Radnych, Przewodniczących Zarządów Osiedli  oraz 

mieszkańców miasta, oglądających transmisję obrad. 

   

 

Pan Krzysztof Leszczyński - Przewodniczący Rady Miasta Ciechanów, stwierdził 

kworum radnych i prawomocność obrad.  

Stan radnych:   21  

Uczestniczyło w obradach: 21 

wg załączonej listy obecności. 

 

Porządek obrad : 

 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Informacja o protokołach z XLII i XLIII Sesji RM.  

4. Informacja organu wykonawczego z realizacji zadań wykonanych w okresie 

międzysesyjnym (forma pisemna). 

5. Informacja o działalności PEC  sp. z o.o. za 2020 rok. -druk nr 1  
 

6. Projekty uchwał: 

1) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej 

Ciechanów - druk nr 2X; 

 

2) w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2021 -druk nr 3X; 

 

3) w sprawie przeprowadzenia na terenie Miasta Ciechanów konsultacji 

społecznych dotyczących Budżetu Obywatelskiego -druk nr 4X; 

4) w sprawie  zwolnień od podatku od nieruchomości budynków lub ich części, w 

których wykonano remont elewacji lub remont elewacji wraz z remontem 

dachu - druk nr 5; 

5) w sprawie wyrażenia zgody na wzniesienie pomnika ofiar obozu NKWD 

funkcjonującego w Ciechanowie w 1945 roku- druk nr 6; 
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6) w sprawie wyrażenia  zgody  na  zawarcie  kolejnej  umowy  dzierżawy  na 

okres powyżej  3 lat  z  dotychczasowym  dzierżawcą oraz wyrażenia zgody 

na odstąpienie od  obowiązku przetargowego trybu  zawarcia  umowy 

dzierżawy- druk nr 7; 

 

7) w sprawie wyrażenia  zgody  na  zawarcie  kolejnej  umowy  dzierżawy  na 

okres powyżej 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą oraz wyrażenia zgody na 

odstąpienie od  obowiązku przetargowego trybu  zawarcia  umowy dzierżawy- 

druk nr 8; 

 

8) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości  

- druk nr 9; 

 

9) w sprawie wyrażenia  zgody  na  zawarcie  kolejnej  umowy  dzierżawy  na 

okres powyżej  3 lat  z  dotychczasowym  dzierżawcą oraz wyrażenia zgody 

na odstąpienie od  obowiązku przetargowego trybu  zawarcia  umowy 

dzierżawy- druk nr 10; 

 

10) w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności gruntowej na 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Miejskiej Ciechanów  

– druk nr 11; 

 

11)  w sprawie przyjęcia stanowiska Rady Miasta Ciechanów w sprawie 

wariantów przebiegu nowej obwodnicy Ciechanowa- druk nr 12. 

 

7. Informacja o oświadczeniach majątkowych. 

8. Interpelacje. 

9. Czas dla Zarządów Osiedli. 

10. Zapytania i wolne wnioski. 

11. Informacja Przewodniczącego dotycząca korespondencji jaka wpłynęła do Rady 

Miasta w okresie międzysesyjnym.   

 

12. Zamknięcie obrad Sesji. 

 

 

 

Pkt. 2. Ustalenie porządku obrad. 

 

Pana Krzysztof Kosiński – Prezydent Miasta, złożył wniosek o zdjęcie z 

porządku obrad projektu uchwały w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości 

budynków lub ich części, w których wykonano remont elewacji lub remont elewacji 

wraz z remontem dachu - druk nr 5 z powodu nieotrzymania z Urzędu Ochrony 

Konkurencji i Konsumentów opinii, która jest niezbędna przy  jej podjęciu. 

 

Pan Krzysztof Leszczyński - Przewodniczący Rady Miasta Ciechanów poddał 

pod głosowanie wniosek Pana Prezydenta. 
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Wniosek 19 głosami za, 1  głosem przeciwnym i  1 głosem 

wstrzymującym się został przyjęty. 

 

W związku z przyjęciem wniosku, punkt 6 porządku będzie przedstawiał się 

następująco: 

 

6. Projekty uchwał: 

1) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej 

Ciechanów - druk nr 2X; 

 

2) w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2021 -druk nr 3X; 

 

3) w sprawie przeprowadzenia na terenie Miasta Ciechanów konsultacji 

społecznych dotyczących Budżetu Obywatelskiego -druk nr 4X; 

 

4) w sprawie wyrażenia zgody na wzniesienie pomnika ofiar obozu NKWD 

funkcjonującego w Ciechanowie w 1945 roku- druk nr 6; 

 

5) w sprawie wyrażenia  zgody  na  zawarcie  kolejnej  umowy  dzierżawy  na 

okres powyżej  3 lat  z  dotychczasowym  dzierżawcą oraz wyrażenia zgody 

na odstąpienie od  obowiązku przetargowego trybu  zawarcia  umowy 

dzierżawy- druk nr 7; 

 

6) w sprawie wyrażenia  zgody  na  zawarcie  kolejnej  umowy  dzierżawy  na 

okres powyżej 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą oraz wyrażenia zgody na 

odstąpienie od  obowiązku przetargowego trybu  zawarcia  umowy dzierżawy- 

druk nr 8; 

 

7) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości  

- druk nr 9; 

 

8) w sprawie wyrażenia  zgody  na  zawarcie  kolejnej  umowy  dzierżawy  na 

okres powyżej  3 lat  z  dotychczasowym  dzierżawcą oraz wyrażenia zgody 

na odstąpienie od  obowiązku przetargowego trybu  zawarcia  umowy 

dzierżawy- druk nr 10; 

 

9) w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności gruntowej na 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Miejskiej Ciechanów  

– druk nr 11; 

 

10)  w sprawie przyjęcia stanowiska Rady Miasta Ciechanów w sprawie 

wariantów przebiegu nowej obwodnicy Ciechanowa- druk nr 12. 
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Radni przyjęli porządek obrad bez dalszych uwag. 

 

 

 

Pkt. 3. Informacja o protokołach z XLII i XLIII Sesji RM. 

 

Pan Przewodniczący poinformował, że zapoznał się z protokołami z poprzednich 

sesji,  które w jego ocenie odzwierciedlają przebieg obrad i zapytał o uwagi? 

 

Radni przyjęli obydwa protokoły bez uwag. 

 

 

Pkt. 4. Informacja organu wykonawczego z realizacji zadań wykonanych w 

okresie międzysesyjnym. 

Sprawozdanie przedstawił Prezydent Miasta - Pan Krzysztof Kosiński w formie 

pisemnej. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący zapytał o ewentualne uwagi lub pytania do tego materiału?  

 

Radni przyjęli informację bez uwag. 

 

 

Pkt. 5. Informacja o działalności PEC  sp. z o.o. za 2020 rok. -druk nr 1 

 

Pan Przewodniczący stwierdził, że informacja ta była szeroko omawiana na 

posiedzeniach komisji RM. W posiedzeniu komisji branżowej brali udział: Pani 

Prezes PEC i Prokurenci, a na pozostałych komisjach przedstawiciele komórek 

merytorycznych PEC, którzy na bieżąco odpowiadali na wszystkie zadane pytania. 

Niemniej jednak zapytał o uwagi do informacji? 

 

Pani Radna Joanna Kiszkurno, odniosła się do złożonej przez PEC  

informacji o działalności za 2020 rok. 

 

„Zarząd Spółki PEC przedstawił Radzie Miasta informację z działalności gosp. i 

finansowej za 2020 rok. Materiał, muszę przyznać, jest bardzo konkretny, zwięzły i 

precyzyjny. Spółka realizuje swój podstawowy cel jakim jest zapewnienie ciągłości i 

niezawodności dostaw ciepła dla mieszkańców miasta, realizuje go z powodzeniem. 

Poza tą działalnością podejmowane są przedsięwzięcia budowlano-instalacyjne i 

remontowe sieci ciepłowniczej oraz instalacji dystrybucji ciepła na potrzeby własne 

oraz zlecenie. Świadczone są też usługi audytów termowizyjnych z wykorzystaniem 

kamery oraz usługi doradcze. 

Wynik finansowy: 

Zysk brutto 2020 r :  490 216,08 zł. w tym: 

- strata z działalności operacyjnej:             744 742,09 zł. 

- zysk na pozostałej dział. operacyjnej:  1 471 409,24 zł. 
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- strata na działalności finansowej:            236 451,07 zł.  

Spółka wypracowała dodatni zysk netto, co oznacza rentowność sprzedaży 

netto w wysokości 2,1%. 

 2020 był to rok niewątpliwie trudny dla wszystkich, również dla Spółki PEC.   

Z punktu widzenia wyniku finansowego, największy wpływ miały obostrzenia – 

lockdown, co spowodowało zmniejszenie zapotrzebowania na  ciepło, zwłaszcza na 

ciepłą wodę użytkową. Jak wiemy lockdown dotyczył szkół, działalności 

gospodarczych, pływalni miejskiej, gastronomii, handlu, rekreacji. Na spadek 

sprzedaży ciepła ma również wpływ zmiana warunków pogodowych -  ocieplenie. 

Wzrosły też koszty wynagrodzeń ze względu na zmianę najniższego wynagrodzenia, 

a zatem i dodatki za pracę w porze nocnej i dyżury. Średnia cena zakupu uprawnień 

do emisji CO2 była o 12% większa niż w roku 2019. 

 Trzeba zwrócić uwagę, że Spółka prowadzi skuteczną politykę marketingową, dzięki 

której pozyskuje nowych odbiorców, przybywa węzłów indywidualnych.  W taryfie A i 

grupy A2  ciepło systemowe w 2020 r. dostarczane było do 346 podmiotów.  

Bardzo istotny i warty podkreślenia jest fakt, że PEC realizuje inwestycje w nowe 

niskoemisyjne źródła, które zapewniają ograniczenie emisji dwutlenku węgla i 

uzyskanie statusu efektywnej sieci ciepłowniczej (gdzie co najmniej 50% ciepła jest 

wytwarzane ze źródeł OZE (biomasa )oraz z kogeneracji gazowej. Taki status 

efektywnego systemu ciepłowniczego pozwoli na pozyskiwanie dofinansowania w 

formie dotacji i innych form finansowania na preferencyjnych warunkach, inwestycji 

polegających na modernizacji i rozbudowie sieci ciepłowniczej.  

Aktualnie trwa realizacja 3 dużych zadań: 

- budowa instalacji wysokosprawnej kogeneracji z wykorzystaniem OZE  

(elektrociepłownia na biomasę) oraz 

- dwóch wysokosprawnych  kogeneracji na paliwo gazowe. 

- modernizowana jest sieć ciepłownicza. 

Zmodernizowano także instalację odpylania kotła wodnego, dzięki czemu sprawność 

odpylania wynosi 98%. 

PEC inwestuje w sieć ciepłowniczą – w latach 2021-2023 wybuduje 33 nowoczesne 

dwufunkcyjne węzły cieplne oraz zmodernizuje i wybuduje ponad 5 km sieci i 

przyłączy ciepłowniczych na terenie miasta. Efektem takiego działania będzie 

obniżenie emisji CO2 i zmniejszenie zużycia energii pierwotnej. 

Jeśli chodzi o ochronę środowiska – spółka PEC spełnia postanowienia w zakresie 

przestrzegania dopuszczalnej emisji zanieczyszczeń gazowych i pyłu. Warte uwagi 

jest to, ze emisja pyłu odpowiedzialnego za smog jest znacząco niższa, niż normy 

dopuszczalne. A zatem PEC nie jest źródłem istotnego oddziaływania na środowisko 

a ciepło systemowe jest znacznie bardziej ekologicznym źródłem ciepła, niż źródła 

lokalne. 

PEC wspiera również klub sportowy oraz akcję charytatywną. 

Warte podkreślenia jest również to, że misją Spółki jest nie tylko dostarczanie ciepła 

ale również troska o świadomość ekologiczną mieszkańców Ciechanowa, a 
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zwłaszcza  tych najmłodszych. Prowadzi działania edukacyjne,  od kilku lat regularnie 

odbywają się lekcje ciepła. W czasie pandemii, XII/2020/I 2021 przeprowadzono cykl 

pogadanek o energii dla ciechanowskich szkół  w formie audycji radiowych, gdzie 

poruszano tematy co zrobić, aby było w naszych domach ciepło, a zarazem 

oszczędnie, o zanieczyszczeniu środowiska, itp.  Była czytana bajka „Czerwony 

kapturek w mieście”, gdzie poruszano temat jak mądrze gospodarować ciepłem, jak 

być eko. Ogłoszone były 2 konkursy, jeden plastyczny, drugi, w którym nagrodą jest 

nagranie lekcji ciepła z udziałem dzieci, dla wszystkich klas szkół podstawowych 

biorących udział w radiowych słuchowiskach. Duży ukłon dla Państwa – 

Pracowników PEC za organizację tak wartościowych działań, za możliwość 

poszerzania wiedzy z tak ważnego tematu.”  

Pani Radna pogratulowała Pani Prezes, Zarządowi, oraz wszystkim pracownikom 

zaangażowania i osiągniętych wyników.  

 

 

Głos zabrał Wiceprzewodniczący RM Pan Zdzisław Dąbrowski który, 

odniósł się do sprawozdania PEC sp. z o.o., wskazując na rozwiązania 

proekologiczne w jej działalności. Zwrócił jednak uwagę na rosnące ceny węgla, 

gazu i prądu, co może spowodować uruchomienie przez mieszkańców, którzy 

ogrzewają swoje nieruchomości we własnym zakresie, pieców nieekologicznych tzw. 

„kopciuchów”.  Wymaga to podjęcia stosownych rozwiązań pomocowych dla rodzin, 

których nie stać na zakup opału spełniającego normy.  

 

 

Radni przyjęli informację bez dalszych  uwag. 

 

 

 

Pkt 6. Projekty uchwał: 

 

1/ w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Ciechanów  

- druk nr 2X 

 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciwnych i   bez głosów 

wstrzymujących się została podjęta i nosi nr 413/XLIV/2021. 

 

2/ w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2021 -druk nr 3X 

 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciwnych i   bez głosów 

wstrzymujących się została podjęta i nosi nr 414/XLIV/2021. 

 

3/  w sprawie przeprowadzenia na terenie Miasta Ciechanów konsultacji społecznych 

dotyczących Budżetu Obywatelskiego - druk nr 4X 
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Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciwnych i   bez głosów 

wstrzymujących się została podjęta i nosi nr 415/XLIV/2021. 

 

4/ w sprawie wyrażenia zgody na wzniesienie pomnika ofiar obozu NKWD 

funkcjonującego w Ciechanowie w 1945 roku - druk nr 6 

 

Głos zabrał Pan Radny Jerzy Racki, który przypomniał, że wniosek w tej 

sprawie składali także Radni Klubu PiS w maju 2017 roku i przedstawił jego 

uzasadnienie. Pan Radny wyraził  zadowolenie z faktu podjęcia uchwały o 

budowie pomnika ofiar obozu NKWD funkcjonującego w Ciechanowie w 1945 

roku. 

Pan Radny zwrócił uwagę na sąsiedztwo z pomnikiem 1939 – 1945 Walka, 

Męczeństwo, Zwycięstwo. „W 1945 roku zakończyła się druga wojna światowa, 

ale czy zakończyła się zwycięstwem Polaków, skoro we własnym kraju byli oni 

więzieni i mordowani przez funkcjonariuszy obcego reżimu?”  Zadał także pytanie 

„kogo zwycięstwo od 33 latach ten pomnik upamiętnia?” Moment podjęcia uchwały 

o wzniesieniu pomnika ofiar obozu NKWD funkcjonującego w Ciechanowie w 

1945 roku, jest dobrym czasem by zaapelować do osób odpowiedzialnych, o 

zmianę treści  napisu na tym pomniku, zgodną z prawdą historyczną. 

 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciwnych i   bez głosów 

wstrzymujących się została podjęta i nosi nr 416/XLIV/2021. 

 

5/ w sprawie wyrażenia  zgody  na  zawarcie  kolejnej  umowy  dzierżawy  na okres 

powyżej  3 lat  z  dotychczasowym  dzierżawcą oraz wyrażenia zgody na 

odstąpienie od  obowiązku przetargowego trybu  zawarcia  umowy dzierżawy- 

druk nr 7 

 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciwnych i   bez głosów 

wstrzymujących się została podjęta i nosi nr 417/XLIV/2021. 

 

6/ w sprawie wyrażenia  zgody  na  zawarcie  kolejnej  umowy  dzierżawy  na okres 

powyżej 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą oraz wyrażenia zgody na odstąpienie 

od  obowiązku przetargowego trybu  zawarcia  umowy dzierżawy- druk nr 8 

 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciwnych i   bez głosów 

wstrzymujących się została podjęta i nosi nr 418/XLIV/2021. 

 

7/ w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości  

- druk nr 9 

 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciwnych i   bez głosów 

wstrzymujących się została podjęta i nosi nr 419/XLIV/2021. 
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8/ w sprawie wyrażenia  zgody  na  zawarcie  kolejnej  umowy  dzierżawy  na okres 

powyżej  3 lat  z  dotychczasowym  dzierżawcą oraz wyrażenia zgody na 

odstąpienie od  obowiązku przetargowego trybu  zawarcia  umowy dzierżawy 

- druk nr 10 

 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciwnych i   bez głosów 

wstrzymujących się została podjęta i nosi nr 420/XLIV/2021. 

 

9/ w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności gruntowej na 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Miejskiej Ciechanów  

– druk nr 11 

 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciwnych i   bez głosów 

wstrzymujących się została podjęta i nosi nr 421/XLIV/2021. 

 

10/ w sprawie przyjęcia stanowiska Rady Miasta Ciechanów w sprawie wariantów 

przebiegu nowej obwodnicy Ciechanowa – druk nr 12 

 

 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciwnych i   bez głosów 

wstrzymujących się została podjęta i nosi nr 422/XLIV/2021. 

 

 

Pkt7. Informacja o oświadczeniach majątkowych. 

Pan Krzysztof Leszczyński - Przewodniczący Rady Miasta Ciechanów 

poinformował o złożonych oświadczeniach majątkowych za 2020 rok przez: 

Prezydenta Miasta, Przewodniczącego RM, Radnych, Zastępcę Prezydenta Miasta, 

Skarbnika, Sekretarza, pracowników UM wydających decyzje administracyjne w 

imieniu Prezydenta Miasta, Kierowników jednostek organizacyjnych, spółek Gminy 

Miejskiej Ciechanów, dyrektorów szkół i przedszkoli.  

 

Pkt.8. Interpelacje. 

 

Radni złożyli interpelacja w formie pisemnej. 

 

Pkt.9. Czas dla Zarządów Osiedli. 

 

Przewodniczący ZO nie zabierali w tym punkcie głosu. 

 

Pkt.10. Zapytania i wolne wnioski. 

 

Pan Radny Karol Makijonko poinformował, iż podobnie jak w latach ubiegłych,  

w bieżącym roku będzie organizowana akcja „Szlachetna Paczka”. Zwrócił się, aby 

wzorem ubiegłych lat, Rada Miasta wsparła tę inicjatywę. 
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Głos zabrał Pan Janusz Witczak - mieszkaniec Ciechanowa  

 

W swoim wystąpieniu Pan Janusz Witczak poruszył następujące kwestie: 

 Zwrócił uwagę na nieprecyzyjne dane, zawarte w materiale „Ciechanowskie 

miejsca pamięci narodowej. Informacja o stanie technicznym i potrzebach 

remontowych oraz uaktualnienia danych na tablicach, nagrobkach”; 

 Zgłoszenie tyko jednej mogiły do wykazu „grobów weteranów”; 

 Brak w materiale informacji o „Cmentarzu żydowskim” i tamtejszym pomniku. 

Pan Radny Jerzy Racki, odnosząc się do wypowiedzi Pana Janusza Witczaka 

informując, że na wspólnym posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury i Sportu i  Komisji 

Spraw Społecznych i Spraw Obywatelskich Rady Miasta Ciechanów, które odbyło się 

w dniu 21 października 2021 roku poinformował, że złoży wniosek o zgłoszenie do 

ewidencji grobów weteranów walk o wolność i niepodległość Polski historycznych 

mogił: Antoniego Osińskiego, Zygmunta Różyckiego, Stefana Śmietanko, Józefa 

Majkowskiego, Leopolda Dudkiewicza,  Kazimierz Trentowskiego.  

Dodał także, iż gdyby pan Witczak był na posiedzeniu komisji miałby wiedzę o jej 

pracach. 

Pan Janusz Witczak – odnosząc się do wypowiedzi Pana Radnego Rackiego 

poinformował, że oprócz wpisania do ewidencji mogił weteranów są do wpisania 

groby wojenne, a takiego wniosku nie było. 

  

Pkt.11. Informacja Przewodniczącego dotycząca korespondencji, jaka wpłynęła 

do Rady Miasta w okresie międzysesyjnym. 

 

Pan Przewodniczący RM poinformował, iż wszelka korespondencja, która wpłynęła  

do Rady Miasta, została przekazana do Radnych drogą elektroniczną. 

 

Pkt.12. Zamknięcie obrad Sesji. 

 

Pan Krzysztof Leszczyński - Przewodniczący Rady Miasta Ciechanów zamknął 

obrady XLIV Sesji Rady Miasta Ciechanów. 

 

 

 

Załącznik do protokołu: nagranie audio-video z Sesji 

 

Przewodniczący Rady Miasta 

 

    /-/Krzysztof Leszczyński 

 

Protokołował: 

Stefan Bonisławski 
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Sprawozdanie międzysesyjne 30.09. – 27.10. 2021 r. 

 

Rozpoczęła się budowa nowych miejsc parkingowych przy dworcu kolejowym  

Miasto zrealizuje kolejną inwestycję w obszarze dworca kolejowego przy ul. 

Sienkiewicza. Zadanie ma dopełnić zagospodarowanie przestrzeni wokół dworca. Z 

uwagi na duże zapotrzebowanie na miejsca parkingowe, miasto zawarło z PKP 

stosowne umowy celem przejęcia terenu na własność oraz budowy parkingu wzdłuż 

linii kolejowej. Sama spółka kolejowa nie była zainteresowana, aby na swoim terenie 

zapewnić miejsca dla podróżujących. 

Tym razem wzdłuż linii kolejowej utworzonych będzie blisko 100 miejsc 

parkingowych. Aktualnie niezagospodarowany teren o powierzchni prawie 3 tys. m2 

będzie utwardzony i wyłożony kostką. Poza miejscami do parkowania będzie tam też 

droga manewrowa. Na części terenu posadzona zostanie zieleń. Parking został 

zamknięty na czas realizacji robót. 

Z nowych miejsc parkingowych będą mogli korzystać zarówno pasażerowie kolei, 

kupcy, jak i robiący zakupy w Hali Targowej „Bloki”. 

 

Miasto pozyskało 1,8 mln zł na renowację zabytkowego budynku 

Obecnie nieużytkowany zabytkowy budynek przy ul. Fabrycznej przejdzie 

kompleksową renowację. 12 października br. Sejmik Województwa Mazowieckiego 

przychylił się do wniosku miasta o dofinansowanie modernizacji, przyznając na ten 

cel 1,8 mln zł. Obiektowi zostaną nadane nowe funkcje – powstanie tam bar mleczny 

i przestrzeń dla organizacji pozarządowych. Remont niszczejącego i opuszczonego 

obiektu obejmie przebudowę elewacji, całej konstrukcji, stropów, dachu, instalacji. 

Wymieniona zostanie stolarka okienna i drzwiowa. Zamontowana będzie winda. 

Zakres przeprojektowania budynku uwzględnia zapewnienie warunków do 

korzystania z obiektu przez osoby niepełnosprawne. Prace rozpoczną się w 

najbliższych miesiącach po zakończeniu postępowania przetargowego, które ma 

wyłonić wykonawcę inwestycji. Aktualnie trwa ocena złożonych ofert. 

 

Podpisano umowę na dokumentację techniczną „Zielonego Targu”  

Miasto przebuduje targowisko przy ul. Płońskiej. Na terenie przeznaczonym pod 

handel stanie budynek handlowo-usługowy o powierzchni ok.1800 m2 zapewniający 

kupcom, rolnikom i lokalnym przedsiębiorcom możliwość prowadzenia handlu w 
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przyjaznych i bezpiecznych warunkach. Powstanie też częściowo zadaszony otwarty 

plac targowy.  Inwestycja zakłada zastosowanie szeregu ekologicznych rozwiązań. 

22 października podpisano umowę na opracowanie dokumentacji technicznej dla 

inwestycji. Wykona ją konsorcjum firm w składzie: Studium Spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością Sp. k., z siedzibą w Warszawie (00-666), przy ulicy 

Noakowskiego 12/99 i Studium Sp. z o.o., z siedzibą w Warszawie (00-666), przy 

ulicy Noakowskiego 12/99. 

 

System inteligentnych pojemników na odpady z promesą BGK 

Miasto rozbuduje inteligentny system segregacji odpadów w zabudowie 

wielorodzinnej.  

Na kolejnych osiedlach w Ciechanowie udostępnione będą nowoczesne, 

bezdotykowe pojemniki do selektywnej zbiórki. Zakupione będzie też nowe auto do 

odbioru odpadów dla PUK. Władze miasta pozyskały na ten cel promesę 

inwestycyjną Banku Gospodarstwa Krajowego w wysokości 5 mln zł. Program 

Inwestycji Strategicznych zakłada, że Bank Gospodarstwa Krajowego wystawi 

promesę wstępną, dzięki której samorząd będzie mógł uruchomić postępowanie 

przetargowe niezbędne do realizacji inwestycji. Po jego rozstrzygnięciu miasto 

zawnioskuje do BGK o udzielenie promesy inwestycyjnej dofinansowania inwestycji 

ze środków programu. 

 

Rozpoczęła się przebudowa ul. Dygasińskiego 

Trwają prace związane z przebudową ul. Dygasińskiego na odcinku od  

ul. Kargoszyńskiej do pętli miejskiej. To kontynuacja prac przeprowadzonych przez 

miasto w 2016 r., kiedy zmodernizowano część drogi od ul. Prusa w kierunku rowu. 

W tym roku na odcinku mającym ok. 300 metrów bieżących wybudowana będzie 

kanalizacja deszczowa, przyłącza sanitarne, chodnik z kostki brukowej oraz nowe 

zjazdy indywidualne do posesji. Na jezdni ułożona będzie nowa nawierzchnia. Teren 

przyległy do drogi zostanie zagospodarowany zielenią. Wykonane będzie też 

oznakowanie poziome i pionowe. Prace będą dotyczyły także przebudowy sieci 

teletechnicznej. W ramach przebudowy ulicy powstało już nowe oświetlenie, które 

zostało uruchomione na początku września. 

 

Remont na ul. Powstańców Wielkopolskich 

Trwa remont odcinka drogi obok szpitala. Na odcinku ul. Powstańców Wielkopolskich 
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od drugiego wjazdu do Specjalistycznego Szpitala Wojewódzkiego w Ciechanowie 

do pierwszego skrzyżowania po prawej stronie (ok. 140 m) zostanie wymieniona 

nawierzchnia.  

W pierwszej kolejności wykonano prace brukarskie. Wymienione zostały krawężniki, 

wyremontowano odcinki chodnika. Następnym etapem prac będzie frezowanie 

istniejącej nawierzchni drogi. Prace obejmą też regulację pionową studzienek. Na 

zakończenie robót ułożona będzie nowa warstwa ścieralna o grubości 4 cm. Na 

zakończenie prac odtworzone zostanie oznakowanie poziome oraz zamontowany 

będzie próg zwalniający. 

 

Poszerzenie drogi wewnętrznej i utworzenie miejsc parkingowych pomiędzy 

budynkami Sikorskiego 2 i Sikorskiego 4 

W ramach zadania Wykonawca wykonał korektę geometrii drogi wewnętrznej w celu 

budowy 8 miejsc postojowych. Z uwagi na zły stan techniczny istniejącej nawierzchni, 

wykonano również roboty związane z ułożeniem nowej nakładki asfaltowej. Zadanie 

zostało zakończone.   

 

Rozbudowa cmentarza komunalnego 

Zadanie realizowane na podstawie dokumentacji technicznej, jako III etap rozbudowy 

cmentarza. Zakończono roboty ziemne związane z niwelacją terenu oraz 

zdemontowano stare ogrodzenie. Rozpoczęto budowę ciągów komunikacyjnych. 

Zakończenie prac jest planowane w tym roku. 

 

TPD Bajeczny – Etap I - świetlica Towarzystwa Przyjaciół Dzieci  

Zadanie jest w trakcie realizacji. W ramach inwestycji wzmocniono strop nad piwnicą 

poprzez podparcie belki stropowej, w pomieszczeniach świetlicy wymieniono 

instalację elektryczną, zamontowano oświetlenie ledowe, wymieniono izolacje 

termiczną ścian zewnętrznych oraz wykonano nową okładzinę z płyt GKF. Ponadto 

wymieniona została stolarka okienna okienna i drzwiowa, odnowiono balustradę na 

tarasie zewnętrznym. Obecnie trwają prace związane z remontem posadzek 

wewnętrznych i modernizacją łazienki. W ramach zadania wymieniona zostanie 

również posadzka tarasowa. Zakończenie inwestycji przewidziano na grudzień 2021 

roku. 
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Odnowienie skweru na placu T. Kościuszki 

Na placu T. Kościuszki wybudowano 8 słupów oświetleniowych z lampami typu LED. 

Budowa oświetlenia wymagała wykonania niezbędnego okablowania i montażu 

systemu sterowania. Celem wykonanej przez miasto inwestycji jest poprawa 

widoczności, a tym samym zwiększenie komfortu i bezpieczeństwa użytkowników 

terenu oraz na przejściu dla pieszych. W kolejnych etapach prac renowacji poddany 

będzie murek na placu i ławki, z których korzystają mieszkańcy wypoczywający na 

tym terenie. Uporządkowana zostanie zieleń. Plac T. Kościuszki zostanie 

zagospodarowany przez wykonanie trawników oraz nowych nasadzeń roślin 

wieloletnich. Wykonanie nowych nasadzeń drzew i krzewów zostało dofinansowane 

w kwocie 200 tys. zł z Mazowieckiego Instrumentu Wsparcia Ochrony Powietrza i 

Mikroklimatu MAZOWSZE 2021. 

 

Zmodernizowane place zabaw 

Plac zabaw przy zbiegu ulic Parkowej i Zielonej na błoniach Zamku Książąt 

Mazowieckich przeszedł modernizację. Zamontowano nowe urządzenia zabawowe i 

piaskownicę, ułożono nową nawierzchnię w postaci amortyzujących i bezpiecznych 

mat, odnowiono też ogrodzenie. Zmodernizowano także plac zabaw przy Szkole 

Podstawowej nr 7, gdzie najmłodsi mają już do dyspozycji nowe urządzenia do 

zabaw na powietrzu. Odnowiono nawierzchnię i pozostałe elementy wyposażenia. 

Projekty zrealizowano w ramach tegorocznej edycji Ciechanowskiego Budżetu 

Obywatelskiego. Projekt modernizacji placu zabaw na błoniach zamkowych został 

wybrany do realizacji przez mieszkańców osiedla „Podzamcze” w tegorocznym 

Budżecie Obywatelskim, zdobywając największą liczbę głosów (ponad 700).  

 

Wydział Inżynierii Miejskiej i Utrzymania Infrastruktury Drogowej 

 Trwa remont nawierzchni bitumicznej ul. Powstańców Warszawskich na 

odcinku przy skrzyżowaniu z ul. Stefana Grota Roweckiego i przy 

skrzyżowaniu z ul. Narutowicza. 

 Remonty cząstkowe nawierzchni wykonano w ulicach: Pęchcińskiej, 

Równej, Piękna, Słonecznej i Przyleśnej wykonano remonty dróg emulsją i 

grysami. Remonty cząstkowe nawierzchni bitumicznych w październiku 

wykonano w ulicach: Dąbrowskiej, Zagumiennej, Pułtuskiej (górny odcinek 

obok domu Rzemiosła), Gojawiczyńskiej, Orzeszkowej (deformacja na końcu 

drogi), Wyspiańskiego, Harcerskiej (uszczelnienie spękań poprzecznych oraz 
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położnych w rejonie skrzyżowania z ul. Armii Krajowej) i drodze wewnętrznej 

ul. Batalionów Chłopskich 17. Wykonano też remont wjazdu na parkingi 

zlokalizowane w pasie drogowym ul. Armii Krajowej na wysokości budynków 

ul. Armii Krajowej 35 i 39. 

 Remonty cząstkowe chodników zrealizowano na skrzyżowaniu ul. Wodnej  

i ul. Zamkowej, w ciągu pieszo – rowerowym między ul. Kolbe a ul. 

Czarnieckiego, ul. Armii Krajowej, ul. Witosa, na skrzyżowaniu ul. Strażackiej i 

ul. Małgorzackiej, Al. Niepodległości, ul. Powstańców Wielkopolskich (odc. 

przy budynku nr 13). 

 Zlecono remonty dróg nieutwardzonych – profilowanie równiarką wraz  

z miejscowym podsypaniem tłuczniem kamiennym oraz uwałowaniem w 

ulicach: Komunalnej, drodze wew. przylegającej do Cmentarza Komunalnego, 

drodze wew. od ul. Tysiąclecia. 

 Zlecono miejscowe podsypanie tłuczniem kamiennym wraz z 

uwałowaniem:  

ul. Św. Rodziny (połączenie od ul. Św. Franciszka, przy posesji 9, 

skrzyżowanie z ul. Św. Antoniego),  ul. Św. Antoniego (od ul. Św. Rodziny do 

ul. Rzeczkowskiej), ul. Św. Jadwigi - dalszy odcinek do ul. Błękitnej, ul. Św. 

Franciszka (od św. Anny do Rzeczkowskiej), ul. Św. Floriana,  ul. Wiejskiej i 

Rybnej - wjazdy od Komunalnej.  

 Wyczyszczone zostały studzienki kanalizacji deszczowej zlokalizowane w 

ulicach: Wesołej, Różanej, w łączniku od ul. Senator Fetlińskiej do  

ul. Powstańców Wielkopolskich przy Jednostce Wojskowej. Wyczyszczono 

osadniki w studniach rewizyjnych na kolektorze głównym w ulicach: 

Wyrzykowskiego, Strażackiej, Małgorzackiej, Kilińskiego, Sierakowskiego, 

Warszawskiej oraz odwodnienie liniowe pl. Jana Pawła II. Usunięto zator na 

sieci kanalizacji deszczowej w ul. Ukośnej. 

 Wiaty przystankowe: naprawiono zdewastowane wiaty przystankowe na ulicy  

17 Stycznia i al. Unii Europejskiej. Zlecono naprawę wiat przystankowych 

(montaż szyb) na ul. Gostkowskiej (przystanek na wysokości bramy głównej 

cmentarza) i ul. Wojska Polskiego (przystanek zlokalizowany na wysokości 

budynku Państwowej Uczelni Zawodowej). Naprawa przystanków zostanie 

wykonana do końca października 2021 r.  Podpisano umowę na zakup wiat 

przystankowych na osiedlu Kwiatowe oraz ul. 17 Stycznia. Termin realizacji 

został określony na dzień 30.11.2021r.  
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 Ponadto zlecono wykonanie przeglądów dróg gminnych. Na bieżąco 

wykonywane są prace związane z bieżącym utrzymaniem oznakowania 

pionowego.  

Referat inżynierii miejskiej 

 W październiku referat Inżynierii Miejskiej bezpłatnie wydał 4 535 szt. worków 

na liście właścicielom i zarządcom nieruchomości, które zanieczyszczane są 

liśćmi z drzew rosnących na działkach Gminy Miejskiej Ciechanów.  

 Zdemontowano na okres zimowy fontannę przy ul. Zielonej. 

 Przedsiębiorstwo Usług Komunalnych Sp. z o. o w Ciechanowie prowadzi 

prace związane ze zbieraniem liści na terenach Gminy Miejskiej Ciechanów.  

 Od 26 października 2021 r. na terenie Ciechanowa rozstawiane są skrzynie  

na mieszankę, w związku ze zbliżającym się  okresem zimowym. 

 W związku ze świętami w dniach 1-2 listopada w okolicy cmentarzy 

parafialnego i komunalnego planowana jest zmian organizacji ruchu. 

 

Referat Zieleni Miejskiej i Ochrony Środowiska 

 Rozpoczęto prace związane z nasadzeniem roślinności i wykonaniem 

trawników na skwerze na placu T. Kościuszki. 

 Ojcowie nowo narodzonych ciechanowian posadzili 36 szt. drzew gat. klon w 

parku przy Augustiańskiej. 

 Zakończono pracę związane z realizacją zadania pn. „Demontaż, usuwanie  

i unieszkodliwianie wyrobów zawierających azbest z terenu miasta 

Ciechanowa w 2021 r.” 

 Rozpoczęto prace polegające na zabezpieczeniu przydrożnej roślinności 

niskiej przed błotem pośniegowym. 

 Rozpoczęto demontaż wież kwietnych oraz kwietników na terenie miasta oraz 

ich naprawę i konserwację. 

 Naprawiono uszkodzone schody i poręcze w parku im. J. Dąbrowskiego. 

 

Jesienna zbiórka odpadów wielkogabarytowych 

W drugiej połowie października PUK realizuje odbiór odpadów wielkogabarytowych 

oraz zużytego sprzętu elektronicznego i elektrycznego. Zbiórka w zabudowie 

jednorodzinnej odbywała się według  harmonogramu w dniach od 18 do 25 

października. Mieszkańcy bloków będą mogli oddać bezpłatnie odpady 

wielkogabarytowe 29 października. 
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Konsultacje społeczne dotyczące aktualizacji strategii społeczno – 

gospodarczej miasta  

Trwają prace związane z aktualizacją obowiązującej strategii rozwoju miasta. 

Mieszkańcy mogą wziąć udział w procesie tworzenia dokumentu poprzez 

wypełnienie krótkiej ankiety, dostępnej do 5 listopada. Po wypracowaniu wizji rozwoju 

miasta w kolejnych etapach procesu aktualizacji strategii będą prowadzone kolejne 

konsultacje społeczne. Pomogą one w stworzeniu listy konkretnych, priorytetowych 

dla miasta przedsięwzięć i projektów.  

 

Nagrodzono najładniejsze posesje w mieście 

W ratuszu wręczone zostały nagrody za najładniejsze ogródki i balkony w 

zorganizowanej przez Urząd Miasta XXIV edycji konkursu. Wśród jego celów jest 

poprawa estetyki miasta, promocja nowatorskich i ciekawych rozwiązań 

dekoracyjnych, jak również tworzenie miejsc przyjaznych pszczołom poprzez 

zwiększanie ilości roślin miododajnych. Konkurs na najładniejszą posesję w mieście 

odbył się po raz dwudziesty czwarty. Najpiękniejsze ogrody mogły zgłaszać osoby 

fizyczne, prawne oraz zarządy osiedli i osoby trzecie (za wiedzą  

i zgodą właściciela posesji lub balkonu). Łączna kwota nagród pieniężnych w 

konkursie wyniosła 4 600 zł. 

 

Nagrody dla nauczycieli 

Z okazji Dnia Edukacji Narodowej nauczyciele pracujący w miejskich szkołach  

i przedszkolach otrzymali nagrody. Przyznano je 25 pedagogom. 

 

Nagrodzono najzdolniejszych studentów 

Podczas uroczystej inauguracji roku akademickiego w Państwowej Uczelni 

Zawodowej w Ciechanowie wręczono nagrody dla najlepszych studentów za 

wyróżniające się wyniki w nauce. Są uznaniem za wysiłek włożony w systematyczną 

pracę, ale też motywacją do dalszego zdobywania wiedzy. W tym roku otrzymały je 

trzy studentki kierunku Praca Socjalna. 

 

Wymiana młodzieży w ramach Erasmusa 

Szkoła Podstawowa nr 6 zorganizowała wymianę z uczniami z Hiszpanii i Niemiec. 

Młodzież wraz z nauczycielami przyjechała do Ciechanowa w ramach europejskiego 



17 
 

programu wymiany uczniów Erasmus +. Tematem przewodnim był „Klimat, energia, 

odnawialne źródła energii, ochrona środowiska. Pszczoły – ochrona różnorodności”. 

 

Ciechanowskie Dyktando o Pióro Prof. J. Bralczyka 

Tegoroczne dyktando było ukłonem w stronę twórczości Stanisława Lema i 

wpisywało się w obchody 100-lecia urodzin pisarza. Odbyło się 23 października w 

auli Państwowej Uczelni Zawodowej w Ciechanowie. Amatorzy polszczyzny 

rywalizowali w ośmiu kategoriach. Tekst dyktanda w tym roku odczytała aktorka 

Katarzyna Żak. Profesor Jerzy Bralczyk wygłosił okolicznościowy wykład. Dyktando 

zorganizował Urząd Miasta Ciechanów oraz Społeczne Towarzystwo Oświatowe – 

Koło Terenowe Nr 76 w Ciechanowie.  

 

XXVI Ciechanowska Jesień Poezji 

W Ciechanowie gościło ponad 40 poetów z Polski i Litwy, którzy spotykali się z 

młodzieżą w szkołach oraz w Miejskiej Bibliotece Publicznej. W tegorocznej Jesieni 

Poezji udział wzięło ponad 600 uczniów i studentów. W Muzeum Szlachty 

Mazowieckiej odbyła się promocja 23. numeru Ciechanowskich Zeszytów Literackich. 

Rozstrzygnięto II Ogólnopolski Konkurs Poetycki „O Laur Zygmunta z Opinogóry”. W 

oranżerii w Opinogórze wystawiono spektakl „Norwid wizjoner”, zrealizowany w 

ramach współpracy miast partnerskich Ciechanów – Meudon. Tegoroczną Jesień 

Poezji zorganizował Związek Literatów na Mazowszu przy wsparciu Urzędu Miasta 

Ciechanów. 

 

III Ciechanowskie Senioralia 

W ramach tegorocznych obchodów święta seniorów 12 października w miejskiej hali 

przy ul. Kraszewskiego można było wysłuchać koncertu Stanisławy Celińskiej 

„Kameralnie”, występów lokalnych artystów, chóru „Legato” oraz obejrzeć spektakl 

teatralny „Lokomotywa Dziejów Kobiety” w wykonaniu Sceny III Wieku. Poza 

programem artystycznym dla mieszkających w Ciechanowie seniorów miasto we 

współpracy z Grupą Arnica zaoferowało seniorom możliwość wykonania bezpłatnych 

badań medycznych (badanie poziomu cholesterolu, cukru we krwi, pomiaru ciśnienia 

czy oceny ogólnego stanu zdrowia) i skorzystania z porad. 

 

„Ikony – Projekt Kobiety” w Ciechanowie 

W Hotelu Lofft przez niemal dwa tygodnie można było oglądać nowoczesną wystawę 
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fotografii portretowej Maksymiliana Ławrynowicza „Ikony”. Wspierany przez miasto 

projekt zainicjowało Stowarzyszenie Młodzi Zdolni Ciechanów. 

 

„Bezpieczna rodzina” 

Zakończono projekt bezpłatnych szkoleń organizowanych w ramach 

Ciechanowskiego Budżetu Obywatelskiego przez klub LKS Matsogi Ciechanów. 

Zajęcia dla dzieci i opiekunów odbywały się na Hali Sportowej przy ul. 

Kraszewskiego przez 4 tygodnie. Prowadzili je doświadczeni, licencjonowani trenerzy 

Taekwon-do. W zajęciach uczestniczyło blisko 100 rodzin. 

 

Rodzinne warsztaty kulinarne Zero Waste w Parku Nauki Torus 

23 października w Parku Nauki Torus odbyły się warsztaty kulinarne dla dzieci i 

opiekunów. Warsztaty zorganizowano w ramach dofinansowanego przez miasto 

projektu „Ciechanów nie marnuje!”, który realizuje Bank Żywności w Ciechanowie.  

 

Karma i budki dla wolno żyjących kotów  

W tym roku miasto przekazało w drodze konkursu ofert na realizację zadań 

publicznych dotację na wsparcie realizacji zadań w zakresie ekologii i ochrony 

zwierząt oraz ochrony dziedzictwa przyrodniczego m.in. Stowarzyszeniu Pies i 

Spółka. Środki finansowe pozyskane przez stowarzyszenie umożliwią wsparcie osób, 

które opiekują się wolno żyjącymi w mieście kotami. Organizacja zakupiła 10 budek 

dla czworonogów, które bytują na terenie Ciechanowa. Odporne na jesienno-zimowe 

warunki atmosferyczne schronienia zostaną bezpłatnie przekazane społecznym 

opiekunom zwierząt. W ramach dotacji udostępniona będzie też sucha karma dla 

kotów. Na ten moment zakupiono jej 180 kg. Karma będzie kupowana sukcesywnie 

w kolejnych miesiącach. 

 

Badania: Ciechanowska Kranówka lepsza niż woda butelkowana  

Z przeprowadzonych przez ZWiK badań wynika, że skład wody w ciechanowskich 

kranach jest bogatszy w pierwiastki niż wody butelkowanej. Ponadto jej koszt jest o 

wiele niższy niż wody butelkowanej. W ramach promocji Ciechanowskiej Kranówki do 

miejskich szkół podstawowych trafiły kolejne bidony wielokrotnego użytku. W 6 

szkołach otrzymało je czterystu pięćdziesięciu pierwszoklasistów. 
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Zawody zorganizowane na miejskich obiektach sportowych 

 Mistrzostwa Polski Młodziczek i Młodzików w podnoszeniu ciężarów  

Zawody rozegrano między 22 a 24 październików w miejskiej hali sportowej  

im. I. Palińskiego przy ul. Kraszewskiego. Do zawodów zgłoszonych zostało 256 

uczestników (100 dziewcząt i 156 chłopców). 

 Rugby w Ciechanowie 

3 października na boisku bocznym przy na stadionie miejskim rozegrano II turniej 

Polskiej Ligi Rugby 7 sezonu 2021/2022.  

 Turniej Karate Kyokushin 

9 października zorganizowano XI Turniej Karate Kyokushin. O Puchar Prezydenta 

Miasta Ciechanów rywalizowało 69 zawodników reprezentujących 25 klubów z 

całego kraju. Zawody odbyły się w  miejskiej hali sportowej przy ul. 17 Stycznia. 

CKKK reprezentowało 9 zawodników i zawodniczek, wśród których znaleźli się 

najlepsi w turnieju.  

 Międzynarodowy Turniej Taekwon-do  

Międzynarodowy Turniej Taekwon-do Mazovia Masters Cup 2021 odbył się w dniach 

22 -24 października w miejskiej hali sportowej przy ul. 17 Stycznia. Zawody od kilku 

lat należą do najliczniej obsadzonych w Europie Środkowej. W tym roku wystartowało 

476 zawodników z 46 klubów Polski, Gruzji oraz Łotwy.  

 Zawody pływackie PowerSwim Ciechanów 2021 

16 października na krytej pływalni odbyły się ogólnopolskie zawody pływackie, które 

zorganizowały: Klub Pływacki Ciechanów, Miasto Ciechanów i Miejski Ośrodek 

Sportu i Rekreacji. Wystartowało ponad 260 zawodników z 21 klubów. Pierwszy raz 

od lockdownu można było wejść na trybuny. Ciechanów reprezentowała grupa 19 

zawodników i zawodniczek, którzy łącznie zdobyli 19 medali 

 

/-/Krzysztof Kosiński 

Prezydent Miasta Ciechanów 

 

 
























